APPLICATION FOR FACTORY INSPECTION / 工 厂 检 查 申 请 表
Factory No./ 工厂编号：FactoryNo_1
DueDate 
Customer No./客户编号：CustomerNo_1
Dear Sirs/ 敬 启 者:

We would like to request your annual factory inspection / 本公司申请下列工厂之年度检查:
Factory/工 厂 名 称:


Address/地 址:

License holder/证 书 持 有 者:

Address/地 址:

Contact Person/联系人:
                                 Department / 部 门:      __________________                                                                        

Tel/电 话:





Fax/传 真: ____________________
IMPORTANT ATTENTION:

Please carefully fill the following information. Any incorrect information given here by factory will lead to wrong evaluation. If our inspector has gone to your factory based on the information given by factory however your factory doesn’t comply with the conditions for factory inspection, then all the relevant cost will be charged by half price of normal factory inspection even though factory inspection is not done.
重要提醒：
请仔细填写下列信息。任何不正确的信息会造成错误的判断。如果检验员根据工厂提供的信息访问了工厂但发现工厂并不符合工厂检查的条件，那么，尽管工厂检查没有进行，所有相关费用将会以正常厂检的一半进行收取。

Arrangements of your visit could be made most suitable during /希望检查人员于下列期间前来:
Year       Month         Date   through         Year       Month        Date
年            月                日           至                 年          月                日
Is there certified product available during planned factory inspection?

工厂检查中是否有认证产品正在生产？ Yes/有      FORMCHECKBOX 
 －Please fill item 1 below/请填写以下第1项.

No/ 没有  FORMCHECKBOX 
 －Please fill item 2 below/请填写以下第2项.

Date of production/生产时间:
1.  If there is certified product available during planned factory inspection, please fill the following:
如果工厂检查中会有认证产品正在生产，请提供以下信息：

Certified product information /认证产品信息:
Product name/产品名称(1): ________________________Model name/型号(1):_____________________

Certification Mark/认证标志:_____________________    Certification No./证书号码:________________
Product name/产品名称(2): ________________________Model name/型号(2):_____________________

Certification Mark/认证标志:_____________________  Certification No./证书号码:________________

Product name/产品名称(3): ________________________Model name/型号(3):_____________________

Certification Mark/认证标志:_____________________    Certification No./证书号码:________________



Factory No./ 工厂编号：FactoryNo_6


Customer No./客户编号：CustomerNo_2

2.    If no certified product in planned factory inspection available, then  the following information MUST be filled: 

如果计划进行的工厂检查中没有认证产品正在生产，必须提供下列信息
(1) Stock of Certified product available (Produced during the period between last inspection date and now)?

是否有认证产品的库存样品?(该样品必须为上次工厂检查日期以后至今生产的)

Yes/有 FORMCHECKBOX 
   No/ 没有  FORMCHECKBOX 

        (2) Is there any similar product to certified product on production available?

         计划进行的工厂检查中是否有和认证产品类似的产品在生产？

Yes/有 FORMCHECKBOX 
   No/ 没有  FORMCHECKBOX 

If Yes, please list product information as following:
如果有，请按下面的要求列出详细产品信息：

Product name/产品名称(1): ______________________ Model name/型号(1):___________________
Product parameters:/产品主要参数________________________
Certification Mark other than that of TUV Rheinland/其它认证标志:_____________________    
(Attach the data sheet of the Similar product or the technical details)
(请附上与认证产品相类似的产品的数据或详细技术参数)

3.  During factory inspection, the CDF & Photo documents MUST be available
      工厂检查时，产品的CDF和照片资料必须提供

On the manufacturing place, are CDF & Photo available?

生产工厂是否有结构数据表和照片？  yes/已存档 FORMCHECKBOX 
   no/缺失   FORMCHECKBOX 
           

4. Information Change/变更信息:

Is there any change of the license holder’s / manufacturer’s name or address since last FI inspection?

    上次工厂审查后持证公司/工厂名称或地址是否发生变更？      Yes/有 FORMCHECKBOX 
   No/ 没有  FORMCHECKBOX 

5. Payment information/付款信息:

We herewith confirm that before the annual factory inspection, the factory inspection fee of RMB 

AnnualFIPrice_2 will be paid by:
我方兹确认年度工厂检查前将由下述公司预付工厂检查费用共计RMB AnnualFIPrice_3：
Company
公司:

Address/
公 司 地 址
Signature and stamp / 签 名 和 公 章
请填写本表连同汇款底单回传至021-61081099 xxx收，谢谢！

